
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Napieralskiego 

na 58. posiedzeniu Senatu 

w dniu 15 marca 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do minister edukacji narodowej Anny Zalewskiej 

Szanowna Pani Minister! 

Nauka programowania, budowa infrastruktury internetowej w szkołach, szkolenia nauczycieli – to 

wszystko ma wpłynąć na unowocześnienie szkół. W odniesieniu do pilotażowego programu programowania 

pozwalam sobie wystosować następujące zapytania: 

1. Na jakim etapie znajduje się realizacja programu? 

2. Jakie kompetencje, w założeniach, mają nauczyciele odpowiedzialni za wdrażanie programu? 

3. Na jakich systemach i programach prowadzone są zajęcia? 

4. Czy w ramach programu istnieje możliwość pomocy szkołom mniejszym i mniej zamożnym, których 

nie stać na wyposażenie sal komputerowych? 

5. Na jakim etapie jest wdrażanie Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej? 

6. Czy jest jakaś forma kontroli nad szkołami, które dobrowolnie przystąpiły do programu, w zakresie te-

go, czy i jak go realizują? 

7. Ile środków jest zabezpieczonych na potrzeby projektu i z jakich źródeł one pochodzą? Jaka kwota zo-

stała już wydatkowana? Pragnę oświadczyć, że wdrożenie na odpowiednim poziomie tego pilotażowego pro-

gramu to inwestycja w lepsze jutro dla naszych dzieci i całego narodu. 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Napieralski 
 


